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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
ARBETSUTSKOTTET 

 

PROTOKOLL NR 4, 2006-2007 
 
 
Tid: 14-15/10 2006 
Plats: Hotell John Bauer, Jönköping 
Deltagare: GRO Annette Eiserman-Wikström, Controller Ralph Ahlquist och vGRO 

Kenneth Persson. Kontorsansvarig Jan Demuth delvis. Stadgesekreterare Rolf 
Grune, delvis. 

 
 
§ 53 Mötets öppnande 

GRO Annette Eiserman-Wikström hälsade AU välkomna och öppnade mötet. 
 

 
§ 54 Anmälan om övriga frågor/rapporter 

 
§ 71 A Konungens Jubileumsfond 
§ 71 B Rolf Grune, stadgepaket 
§ 71 C Kontorslokalerna 
 
Till övriga frågor, § 72 fanns inget att lägga till ärendelistan 

 
 
§ 55 Fastställande av ärendelistan 

Med ovanstående ändringar fastställdes ärendelistan. 
 
 
§ 56 Beslutskontrollen Ralph Ahlquist 

AU 
• Förslag till avtal för fortsatt underhåll av medlemsregistret 
• Upphandling av Conventionresa 2007 är påbörjad 
• Framtagning av distriktslådor för supplyföräljning 
• Utarbeta ansökan om bidrag från ”Icke våldsfonden” 
• Ombesörja utträdesansökan till FRII 

 
 
GR 

• Fråga om procentsats i förhållande till 0.94 Euro/medlem. 
• Ändring av kravspecifikation samt ny § i arbetsordningen avseende 

controllerfunktionen. 
• Fortsatt utredning av volontärer, specialiststyrka. 
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• Utredningsgrupp avseende volontärer, ungdomar. 
• Upprätta beskrivning över våra projekt till hjälp för klubbarna 
• Förslag till policydokument angående medlemsintagning 
• Översyn och förslag till stärkande av supplyförsäljningen 

 
 
§ 57 Ekonomi 

A. Uppföljning 
- Bokslut. Revisionen beräknas bli klar i vecka 44. 
- Nuläge. Positivt, under kontroll, på verksamhetsårets första 3 månader har 

relativt lite redovisats. 
- Projekt. Enligt GR-beslut § 25 punkt 1 har utbetalning skett från projekt 

Katastrof Asien till LCIF med 476 000 kronor. Sight First II har utbetalts 
med 251.000 (50-öres insamlingen), samt Vision for all med 75 000 kronor 

- Minsk. Rapport erhållen från NSR genom Lions Norge  
- Likviditetsrapport. Erhållen från Jan Demuth per 29 september. 
 
Beslut: 

1. AU noterar de ekonomiska rapporterna och lägger dem till 
handlingarna. 

2. AU noterar rapporten angående Minsk och lägger den till 
handlingarna. 

3. AU noterar likviditetsrapporten och lägger den till handlingarna. 
 

 
B. Placeringskommittén 
Då placeringskommittén ej haft något möte, har ej heller några aktiva 
placeringar gjorts. I avvaktan på nästa möte har 3 milj. kronor överförts till 
checkräkning den 9 oktober. 
 

 
§ 58 NSR 

Reykjavik 
 
Beslut: 

1. AU beslutar godkänna Företagsservice I Umeå som resebyrå, då SWIFT 
enligt egen utsago inte kan lämna priser från Köpenhamn utan ordentlig 
bokning. 

 
Lidingö 
AU noterar framstegen i arbetet med arrangemanget. 
 
Beslut: 

2. AU beslutar att ge Jan Demuth i uppdrag att kontakta CreoApto i 
Halmstad, för att klarhet skall ges om programmet kan användas för NSR 
under gällande avtalsperiod. 
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§ 59 Conventionresa, uppföljning 
Beslut: 
1. AU noterar utgående brev till delegaterna vid Boston-conventet. 
 
Arbete pågår med upphandling och förberedelser för Convention i Chicago 2007. 20 
hotellrum har preliminärbokats hos LCI. 
 

§ 60 RM 
A. Trollhättan 
RMK för Trollhättan avrapporterade sitt  RM och kom med en slutrapport. Bokslut klart  
och revisorerna nöjda. 
 
B. Jönköping 
Efter att ha haft möte med RM-kommittén för RM i Jönköping 2007 kan AU konstatera 
att  läget är under full kontroll. Se vidare separat protokoll. 
 
C. Uppsala 
Även kommittén för RM i Uppsala 2008 presenterade ett  fint upplägg i nya lokaler, som 
fortfarande är under byggnation. Datum för RM ändrat t ill att  vara 16-18 maj 2008. 
 
D. Umeå 
Kunde ej närvara på grund av sjukdom. 

 
§ 61 Hjärnfonden/Nulotten  

A. Hjärnfonden 
Årsredovisning rör Hjärnfonden överlämnades av GRO Annette till Controller 
Ralph för genomgång. 
 
Beslut: 

1. AU noterar att alla medel som går in i fonden kan öronmärkas. Allt går 
till forskningsanslag och inga medel skall användas för den löpande 
verksamheten. 

2. GRO inbjuder Lars Olsson att delta vid nästa AU-möte i december. 
 
B. Nulotten 
AU ser Nulotten kopplad till Hjärnfonden som en möjlighet att nå nya intäkter 
för Lions. AU fortsätter en förutsättningslös diskussion. 
 
Beslut: 

3. GRO inbjuder Lars Edberg att delta vid nästa AU-möte på Foresta. 
 
§ 62 FRII 

Då vi är medlemmar i FRII fram tills årsskiftet avvaktar vi med utträdesansökan 
för att hinna utvärdera hur FRII:s etik-kod fungerar. 
 
Beslut: 
1. AU beslutar att vGRO undersöker nya förutsättningar gällande etik-kod. 
2. AU beslutar sammanställa en förteckning över vilka organisationer MD 101 

har medlemskap i. vGRO sammanställer förteckningen i samråd med Jan 
Demuth. Förteckningen bifogas protokollet. 
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§ 63 Astma-Allergi 
Beslut: 

1. AU beslutar att göra en rapport inför dagordningen vid GR-möte 3. 
 

 
§ 64 Prostatacancer 

Beslut: 
1. AU noterar brev sänt till Socialdepartementet och alla Riksdagspartier enligt 

RM-beslut och lägger det till handlingarna. 
2. AU noterar brev till klubbarna och lägger det till handlingarna. 

Informationen bör förmedlas via DG:s nyhetsbrev. 
3. AU beslutar att redaktör Maud Nordell gör en pressrelease med anledning av 

skrivelserna. 
 
 
§ 65 Riksvalnämnden 

AU noterar information som sänts ut från Riksvalnämnden. 
 
 
§ 66 IT 

Ralph Ahlquist informerar om att IT-kommittén arbetar på det svenska 
medlemsregistret för certifiering av familjemedlemskap. 
 

 
§ 67 Varumärkeskampanjen 

AU diskuterade klubbarnas arbete kring varumärkeskampanjen och aktiviteter i 
samband med annonstillfällena. Frågan kommer att diskuteras vidare vid GR 3. 

 
 
§ 68 Hjälpverksamheten 

A.  Handikappaktiviteter 
 
Beslut: 
1. AU noterar rapport, bilaga 26 och lägger denna till handlingarna. 
2. AU noterar Börje Jonssons upprop till klubbarna om att nominera kandidater 
till Bragdlejon- och Livskvalitetspriser. 
 
B. IR 
AU noterar rapport från hjälpkommittén innehållande 7 frågor. 
 
GRO erhållit mail från Monica Antonsson angående Änglagård i Novozybkov 
samt översatt brev från Borgmästaren i Novozybkov.  
 
AU erhållit information gällande insamlingsresultatet angående Casa Minunata. 
 
Beslut: 
1. AU beslutar att GRO tar kontakt med IRD för förtydligande av 

frågeställningarna i rapporten från hjälpkommittén. 
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C. Sight First II 
Beslut: 

1. AU noterar rapport från Björn Wahlenius angående distriktens 
engagemang. 

 
 
§ 69 FUU 

A. Framtid, medlem 
Rapport enligt bilaga nr 28 erhållen från Bengt Grönvall. 
 
Ralph Ahlquist rapporterar om effekterna av familjemedlemskapet. 
 
Beslut: 
1. AU noterar rapporten enligt bilaga 28 och lägger den till handlingarna. 
2. AU ger Ralph Ahlquist i uppdrag att under punkten ekonomi på GR 3 

redovisa effekterna. 
 
D. Utveckling 
AU noterar att ingen rapport anlänt. 
 
E.  Utbildning 
AU noterar att ingen rapport anlänt. 

 
 
§ 70 Ungdom 

A. Ungdomsutbyte 
Rapport enl. bilaga 29 gäller ungdomsutbyte, narkotika/Lions Quest och LEO. 
 
Beslut: 
1. AU noterar rapport enligt bilaga 29 och lägger den till handlingarna. 
 
B. NO, Lions Quest 
Beslut: 
2. AU beslutar om förlängning av medlemskap i RHS (Riksförbundet för Hem 
och Skola) ytterligare ett år. 
 
C. LEO 
Vid RM i Jönköping 2007, kommer ett seminarium att ledas av Björn Söderberg. 
Lämpligt är att alla deltagande LEO bevistar detta seminarium. 
 
Beslut: 
3. AU beslutar att GRO informerar YED Jan Lofjärd om seminariet. 

 
 
§ 71 Övriga rapporter 

A. Kungens Jubileumsfond 
AU noterar rapport enligt bilaga nr 27 och lägger den till handlingarna. 
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B. Rolf Grune, stadgepaketet 
Rolf Grune redovisar sitt pågående arbete med att samordna Stadgar och 
Arbetsordning. 
 
Beslut: 
1. AU beslutar låta Rolf Grune fortsätta arbetet i enlighet med dagens samtal 

för att sedan kunna presentera ett dokument för diskussion vid GR 3. 
 
C. Kontorets lokaler 
Utflyttning måste ske senast september 2007. Fram till dess har Jan Demuth 
framförhandlat en 20 % hyresreduktion. 
 
Beslut: 
2. AU beslutar låta Jan Demuth fortsätta arbetet att finna alternativ 

kontorslokal. 
 
 
§ 72 Övriga frågor 

Inga övriga frågor anmälda 
 
 
§ 73 Nästa AU-möte, Foresta 

AU noterar att mötet blir på Hotell Foresta, Lidingö, 9-10/12. 
 
 
§ 74 Nästa GR-möte 3, Linköping 

 
Beslut: 
1. AU beslutar kalla följande till GR 3: 
Bengt Grönvall, FUU 
Lennart Ahrnlund, Börje Jonsson och Bengt Almqvist, Hjälpkommittén 
Björn Palmer, Monica Antonsson och Anders Rönnholm, Novozybkov 
Jan Lofjärd, Ungdomskommittén 
Kjell Jonsson, NSR-AU 
Jan Demuth, Kontoret 
 
2. Kallelse enligt ärendelista. 
Ärendelista diskuteras och fastställs. Bl.a. kommer Maria Faresjö, Linköpings 
Universitetssjukhus att berätta om diabetesforskningen. Det andra temat för 
söndagen blir Lions Framtid – Strategifrågor. 
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§ 75  Avslutning. 
GRO Annette tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 
 
 
2006-10-17 
 
 
Kenneth Persson 
vGRO 
 
Justeras: 
 
 
Annette Eiserman-Wikström  Ralph Ahlquist 
GRO   Controller 
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Kommittén för hjälpverksamhet 
 
HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101 
Rapport till AU-mötet 23-24 september 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrott   
    Information om betydelsen av vårt stöd är under utarbetning för distribution till 
Distriktsguvernörerna. Vi planerar också att presentera området i The Lion i samarbete med SHIF. Diskussion 
kommer att tas upp med Maud Nordell. 
 


AKTIVERINGSPROJEKT - "Gamle Svarten eller Ridning på remiss" etc.  
Projektet utgår enligt GR:s beslut i Karlskrona, som ett resultat av beslutad omorganisation, men undertecknad 
kommer att göra en idépresentation i samband med Guvernörsrådsmötet i Linköping i november. 
 


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SVENSKA UNGDOMSSPELEN 
Annonsunderlag klart och original tas fram med hjälp av SHIF. Senare sker publicering i tidningarna 
Handikappidrott, The Lion och andra tidskrifter. Sonderingar inom Jönköpings läns landsting kommer att 
genomföras under oktober vad gäller Livskvalitetspriset. Några nomineringar till detta pris finns redan. 
 
Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott genomfördes på Stockholms Stadion den 26 augusti 2006. På 
Stadions flaggstänger vajade 4 st Lionflaggor i det vackra vädret och Lions logotype lyste mäktigt på Stadions 
stora resultattavla). Undertecknad var prisutdelare tillsammans med SHIF:s 1.v. ordförande Margareta 
Israelsson. Team Västergötland erhöll Sveriges Lions 1:a pris ( 7.000:- ), Team Småland Lions 2:a pris (4.000:--) 
och Team Skåne Lions 3:e pris ( 2.000:-- ). 
 
Team Småland blev mottagare av kronprinsessan Viktorias vackra Vandringspris i silver och fick dessutom 
2.000 kronor av Lions. 
 


GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
Material om delaktiviteten Respektera Handikapparkeringsplatserna är under sammanställning för distribution 
till LC Smedjebacken, LC Hammarstrand, LC Nässjö, LC Huddinge, LC Sundsvall, LC Örnsköldsvik och LC 
Sollefteå. 
 
DG Göran Linnarsson,101-U, vill aktivera hela projektet i Uppsala kommun och kommer att få ett speciellt 
material för detta. Vi har erbjudit hjälp om sådan skulle behövas i samband med den lokala introduktionen. 
   
I Östersund fortsätter arbetet.  Gågatan i centrala Östersund utifrån ett mycket brett tillgänglighetsperspektiv är 
nu i fokus, där kommunen, köpmännen, polisen, trafikingenjören och P-vakterna är involverade. 
 
Färdtjänstregler och problem med handikapparkeringar på privata områden är under behandling. 
 
Arbetet inom hörselområdet är f.n. begränsat till bevakning och inlärning.   
 
 
 


 Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson    
Ordförande 
12 september 2006 
HAFO-099 
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Stiftelsen 
KONUNGENS JUBILEUMSFOND FÖR UNGDOM I SVERIGE 
 
 
 
Rapport till GR-möte 3, 11-12 november 2006-10-01 
Sedan stiftelsens start har PIP Sten Åkestam varit styrelseledamot i Stiftelsen.  Efter 
att ha innehaft denna post så länge som Stiftelsens stadgar medger, har han nu av 
Konungen i stället utsetts till suppleant i stiftelsen, medan undertecknad i stället av 
Konungen utsetts till ordinarie ledamot av styrelsen för åren 2006 – 2008 
 
Något sammanträde har inte hållits med Stiftelsens styrelse sedan jag tillträtt som 
styrelseledamot, varför det för tillfället inte finns något i övrigt att rapportera. 
 
 
 
 
Falun 2006-10-01 
 
Heinz Ondrejka 
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FUU rapport till GR 061111                                                        Bengt G 061003 
 
 
 
Medlemsfrågor. 
Efter att ha studerat medlemsregistret per den 1 oktober så ser det ut som om medlemstappet 
fortsätter. Visserligen finns det en liten tröst i att många klubbar normalt rensar ut medlemmar 
som anmält att de inte vill fortsätta sitt medlemskap när verksamhetsåret börjar. Det kan vara 
så att en del nya medlemmar som intages nu i höst inte ännu inte kommit in i registret vilket 
kan förbättra de kommande  medlemsantalen.  
Per distrikt ser det ut som följer, då per den 1 oktober i förhållande till 1juli 06 
B. - 2  
GD -4 
N  -29 + en tappad klubb 
A  -17 + två tappade klubbar 
P  -21 
S  -9 
SM +3   
SV -3 + en tappad klubb 
U  -6 
VG -11 
 
Summa -99 och 4 tappade klubbar.  
 
DG Åke Björkman har granskat  hur länge de som avgår har varit medlemmar och funnit att 
det inte enbart är nya medlemmar som slutar efter en kort tid utan även medlemmar som varit 
med 10-15 år. 
 
Vi i FUU tror att det finns två huvudanledningar till att ”gamla” medlemmar slutar. 
En anledning är att med vår höga medelålder som i dag är över 60 år så finns det medlemmar 
som inte orkar längre samt att för en del naturen avslutar medlemskapet. 
 
Andra anledningen  till att medlemmarna tröttnar och slutar  är att de inte finner att 
medlemskapet inte ger dem tillbaka något som kompensation för nedlagd tid och pengar. 
Här är en faktor som vi i FUU kan förmedla ned till klubbarna genom distriktens MO-EO-RO 
och LDC. Vi måste förändra klubbarnas inre liv så att medlemskapet känns 
meningsfullt och att medlemmarna upplever att de får något ut av medlemskapet som 
ökar deras livskvalitet. 
 
Vi har därför kallat samtliga distriktens MO-EO-RO och LDC till ett seminarium den 21-22 
oktober. Här kommer vi att arbeta med förslag till hur klubbarna kan förbättra sitt inre liv. Vi 
kommer också att inbjuda representanter från två eller tre klubbar som föreslagit av DG , 
klubbar som gått mot strömmen och ökat medlemsantalet. Våra MDMO, MDEO samt 
MDLDC har då varit på en internationell kurs i England i frågorna och har då förhoppningsvis 
ny kunskap att rapportera. 
 
Vi kommer också att behandla frågan hur vi skall kunna öka andelen kvinnor. Det är enligt 
vår syn en överlevnadsfråga. Det måste ske. 
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För att få genomslag av seminariet vädjar vi till sittande DG med sina DR att ta tag i frågan 
med full kraft. Kanske kalla till ett extra DR med enbart medlemsutvecklingen på 
dagordningen . Vi har i åratal pratat om att vi måste göra något åt medlemstappet men mycket 
lite har gjorts. Vi har satsat på varumärkeskampanjen men det ser inte ut som om den ännu 
gjort underverk. När vi beslutade om att starta varumärkeskampanjen sa  
varumärkeskommitten med skärpa på RM att om det skall lyckas så måste klubbarna följa upp 
och använda kampanjen som ett hjälpmedel att öka intresset för Lions både internt och 
externt. 
 
Vi i  PUU undrar hur många klubbar har använt detta i sin värvningskampanj ? Vet sittande 
DG hur många klubbar i hans/hennes distrikt som aktivt arbetat med att öka intresset för 
Lions. 
DG med sitt DR är de enda som har möjlighet att följa upp och komma med idéer hur vi skall 
göra. NU hjälper inte ord det måste från distrikten resultera i  ”HANDS ON” aktiviteter 
annars har vi snart utplånat Lions distrikt 101. 
 
När vi ses på GR den 11-12 november har vi haft seminariet och vi hoppas då kunna 
rapportera om  kommande positiva aktiviteter. 
 
Utbildningen av våra kommande DG fortgår enligt plan. 
 
Vänligen för FUU 
Bengt ordförande 
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Jan Lofjärd 
YED MD 101 
 
 
 
Rapport gällande Lions Ungdomskommitté-verksamheten till GR-mötet 2006-11-10 – 11. 


 
 
LionsQuest och Narkotika konferens för distriktens NO hölls helgen den 30/9 -1 /10  i 
Mölndal. 
Konferensen inleddes med hälsningsanförande av Ingmar Nordström och Gunilla Lilja 
Persson. Därefter informerade Sten Åkestam om LQ  både nationellt och internationellt samt 
gav en återblick på hur LQ startade i USA och Sverige. 
Efter lunch kom Hans Svensson, Narkotika- och Brottsförebyggare och höll en mycket 
informativ och uppskattad föreläsning under rubriken: Från riskbarn till friskbarn. Efteråt 
gavs tillfälle till en intressant diskussion.  
Sista punkten den första dagen var inf. från ungdomskommittén. Frågor som togs upp var 
bl.a.om ev. deltagande i Mentorprogrammet., sponsringen av hundar till Tullen, 
tulpanförsäjning och annat som kan inbringa pengar till narkotikabekämpning.  
Söndagen inleddes av Ingmar Nordström som gick igenom det kommande årets kursplanering 
och utbildning, försäljning av Lion Mints m.fl. nyheter. Karl Johan Olsson redogjorde för vår 
hemsida. 
En genomgång följde sedan av alla deltagare vad som var på gång i resp. distrikt med tonvikt 
på LQ och narkotika. 
Efter lunch kom Marianne Jansson, kursledare för LQ utbildningen och berättade senaste nytt 
på fältet. Hon genomförde också en del övningar med deltagarna som finns i lärarnas 
handledningar. Efter detta var ordet fritt för frågor. 
Ingmar Nordström och Gunilla Lilja Persson avslutade konferensen med att tacka för givande 
diskussioner och utbyten av erfarenheter. Utförligare protokoll kommer inom kort. 
 
 
YE- sammandragningen genomfördes i år på Scandic i Bromma lördagen den 7 oktober och 
söndagen den 8 oktober. På lördagen träffades kommittén och distriktens YEC för ett 
informations och erfarenhetsutbyte. Punkter som diskuterades var bl.a.  
Det informerades i gruppen om de läger som gått av stapeln i Sverige i år och om de läger 
som skall gå av stapeln nästkommande år (2007). 
LEO information hölls av kommitténs LEO ansvarige Gunilla Lilja –Persson och 
tyngdpunkten låg på vikten av att försöka starta nya LEO-klubbar. Pengarna från konungens 
jubileumsfond kommer förslagsvis att användas till sponsring av leoklubbarnas deltagande på 
ett ledarskapsseminarium på RM i Jönköping. 
Under punkten viktiga datum diskuterades och informerades det runt de datum som gäller för 
hantering av preliminära och slutgiltiga anmälningar till läger samt när i tiden som 
information från värdfamiljer och läger börjar droppa in. 
I år var det antal länder som vi hade utbyte med 27 st. Ny för året var Mexico. 
Genomgång av distriktens utfall gällande utresande ungdomar i år och prognos inför 
kommande år diskuterades. 
Vikten av att vara observant när det gäller lägeravgift belystes. På några läger ute i världen 
förekommer detta och det är viktigt att denna avgift helst regleras innan ungdomen hamnar på 
lägret. Detta för att undvika problem. 
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Information om SWEX(postprojektet) diskuterades i gruppen och IBM´s behov av fler 
funktionärer inom Lions. Efter den 1 januari så kommer all rapportering att ske över nätet. 
Den 9 november kommer YED Jan Lofjärd att tillsammans med Jan Demuth att träffa IBM 
för att titta på det nya tänkta avtalet och samtidigt få ett grepp på omfånget av funktionärer 
från Lions som projektet behöver. Inkomsterna från vårt deltagande går ju som bekant till 
ungdomsverksamheten i distrikten. 
På söndagen sammanträffade kommittén med representanter för de distrikt som håller läger 
nästa år. Mycket av diskussionerna gick ut på att bygga nätverk, få värdfamiljerna i tid, 
informationsflödet att fungera samt statusen på lägerarbetet 
Nästa år kommer ett utav lägren at ha egen hemsida. 
 
Oskarshamnslägret kommer att hållas även nästa år. Det kommer att bli två stycken läger, 
ett för deltagare upp till 48 år och ett för dem över 48 år. Nyheten för nästa år är att lägren 
kommer att gå av stapeln samtidigt. 
 
Australienungdomar kommer för att besöka oss även i år. Det kommer 2 st som kommer att 
vara i Sverige under perioden runt den 20 december till mitten av januari. Det finns för 
tillfället värdfamiljer till 1 av ungdomarna. Känner ni någon som kan tänka sig att ställa upp 
så hör gärna av Er till undertecknad. 
 
Europa Forum går inte av stapeln förrän 18 – 22 oktober vilket gör att jag får lov att 
återkomma med utfallet gällande utresande och inresande ungdomar till internationella 
ungdomsläger senare.  
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